

有關「派發中學學位分配辦法簡介單張及光碟」事宜

敬啟者：

教育局現透過本校知會各小六家長及學生，2020 至 2022 年度小六學生「中一自行分配學位」的申請日期為 2022 年 1 月 3 日(星期一)起至 1 月 17 日(星期一)止，學生只可向不多於兩所參加中學學位分配辦法的中學提交申請表，有關申請不受地區及校網限制。各中學統一於同一期間(2022 年 1 月 3 日至 1 月 17 日)接受申請，而有關「申請中一自行分配學位家長須知」、「中一自行分配學位申請表」及「申請跨網通告」等相關資料，將於 2021 年 12 月 18 日(星期六)派發。

為幫助各位家長了解中學學位分配辦法，教育局學位分配組已印製簡介單張及光碟，介紹中一派位機制和主要程序。簡介單張及光碟連同本通告派發予 貴子女，以供家長參閱及存照。家長如欲得知更詳盡的中學學位分配資料，亦可到以下的教育局網址瀏覽：

<http://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/primary-secondary/spa-systems/secondary-spa/general-info/>



為使家長更了解 2020 至 2022 年度「中一自行分配學位申請」的辦法，校方將於 2021 年 12 月 18 日(星期六)上午 9 時至 10 時假本校禮堂舉行「升中自行分配學位簡介會」，屆時將向家長作詳細講解。「簡介會」通告及有關詳情將於本月下旬派發。上述各項，敬希 台端留意為荷。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與班主任或何詠深副校長聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十一月十日

註：請於 11 月 12 日（星期五）或之前簽覆電子回條

Kam Tin Mung Yeung Public School
Notice (No : 056E/2021)

10.11.2021

Distribution of 'Introduction of the Leaflet and CD-ROM about the Secondary School Places Allocation'

Dear Parents/Guardians,

The Education Bureau would like to inform the parents and students of the Primary 6 students through our school that the application period for the S1 Discretionary Places (2020 to 2022) will be from 3rd January, 2022 (Monday) to 17th January, 2022 (Monday). Students can only submit the application forms to no more than two secondary schools participating in the Secondary School Places Allocation System. The applications are not subject to regional or school network restrictions. The secondary schools are unified during the same period (3rd January, 2021 to 17th January, 2022). All the relevant information, including 'Important Notes for Application for S1 Discretionary Places', 'Application Form of S1 Discretionary Places' and 'Application for Cross-Net Allocation' will be distributed on 18th December, 2021 (Saturday) and forwarded to parents for inspection.

In order to help the parents understand the Secondary School Places Allocation System, the Education Bureau (School Places Allocation Section) has published a leaflet and CD-ROM to introduce the Secondary One Allocation System and the main procedures. A brief introduction leaflet and a CD-ROM about the Secondary School Places Allocation System are enclosed and forwarded to parents for inspection. For more information, parents are requested to visit the following EDB website:

<https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/primary-secondary/spa-systems/secondary-spa/general-info/>



In order to provide parents with a better understanding of the 'Application for S1 Discretionary Places (2020-2022)', our school will hold a parent's meeting from 9:00 am to 10:00 am on 18th December, 2021 (Saturday). The relevant circular will be distributed later this month. For inquiries, please call your class teachers or Deputy principal Ms Ho Wing Sum at 2476 2414. Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

*Remarks: Please sign the e-notice by 12th November, 2021 (Friday).